
POGOVOR S SEKRtTARJEM NAŠEGA
OBČINSKEGA KOMITEJA ZKS O NALOGAH KOMUNISTOV

Opiranje na lastne sile
V okviru priprav na sejo CK ZKS o naslonitvi na lastne sile in zaradi

bližajočih se volilno programskih sej organizacij ZK, ki naj bi bile
konec tega in v začetku prihodnjega leta, potekajo med komunisti ži-
vahne razprave. O tem, kakšno je v teh dneh razpoloženje med moš-
čanskimi komunisti, smo se pogovarjali s sekretarjem predsedstva ob-
činskega komiteja ZKS Ljubljana Moste-Polje Franjem Vinkom.
Povedal je:

»V pripravah na sejo CK ZKS
sodelujejo tudi komunisti naše
občine. Omenim naj sejo občin-
skega komiteja v mesecu juniju,
na kateri stno člani komiteja
skupaj s sekretarji osnovnih or-
ganizacij in poslovodnimi delavci
večjih organizacij združenega
dela analizirali razmere in spre-
jeli usmeritve za delo komuni-
stov na gospodarskem področju.
Prav tako so bile organizirane
razprave v nekaterih osnovnih
organizacijah. V Julonu in Pa-
pirnici Vevče so sodelovali tudi
predstavniki centralnega in
mestnega komiteja ZKS.

Do nekaterih spoznanj naj bi
nas pripeljala akcija »naslonitev
na lastne sile«?

Cilj te akcije je predvsem ugo-

toviti in odstraniti zaviralne ele-
mente, ki onemogočajo boljše
gospodarjenje z družbenimi
sredstvi. Gre tudi za to, da z več-
jim prizadevanjem vseh subjek-
tivnih sil v sedanjih družbenoe-
konomskih razmerah ustvarimo
več in da z ustvarjenim dohod-
kom racionalneje gospodarimo.
Akcija »naslonitev na lastne
sile« ni parola, ki bi trajala le en
dan; rezultati gospodarjenja v
naši občini potrjujejo, kako
uspešna je lahko naslonitev na
lastne sile. Gospodarstvo naše
občine že drugo leto dosega re-
zultate, ki so v primerjavi z vso
Ljubljano in SR Slovenijo nad-
povprečno dobri.

Programsko volilne seje
osnovnih organizacij bodo v no-

vembru in decembru, seja občin-
ske konference pa v januarju pri-
hodnjega leta. Katere naloge so v
zvezi s tem že opravljene?

Osnovne organizacije ZK so
že opravile evidentiranje kandi-
datov za svoja vodstva, pa obe-
nem evidentirale kandidate za
člane občinskega kotniteja in
drugih organov ZK v občini,
mestu in republiki. Žal moram
ugotoviti, da kljub natančnim
dogovorom s sekretarji OO ZK
naloga ni bila povsod uresničena
tako, kot je bilo v ZK, zlasti še po
13. seji CK ZKS, dogovorjeno.
Osnovne organizacije ZK se niso
dovolj angažirale pri izboru kan-
didatov za občinsko in mestno
organizacijo ZK. Nikakor ne
moremo dovoliti, da bi bile ka-
drovske rešitve v občinski orga-
nizaciji opravljene brez sodelo-
vanja celotnega članstva ZK.

Kje jc ZK v teh dneh še pose-
bej prisotna?

V Kemični tovarni Moste po-

teka nič kaj miroljubna razprava
o novem sistemu delitve osebnih
dohodkov. Komunisti so prisot-
ni, osnovna diletna pa so ra-
zmerja v osebnih dohodkih ter
konkretiziranje načela ustrez-
nega vrednotenja kreativnega
dela in dela v neposredni proi-
zvodnji. Enake oziroma po-
dobne dileme rešujejo delavci v
Koteksu-Tobosu, tozdu Koprod
v Zalogu. Osnovna organizacija
ZK skupaj s sindikatom, samou-
pravnimi organi in poslovodnimi
delavci v Givu odpravlja posle-
dice slabega dela in gospodarje-
nja v letu 1984 z osnovnim ci-
ljem, da bi bila čimprej odprav-
Ijena izguba v poslovanju; prvi
rezultati so očitni.

Delavci v SCT, tozdu Meha-1
nični obrati so začeli v svoji proi-
zvodnji uporabljati robota, tre-
nutno najmodernejšega v Slove-
niji, v Emoni Inženiringu je OO
ZK pripravila program razvoja
delovne organizacije in sprejela
sklepe za odpravo nekaterih sla-
bosti v samoupravnih odnosih.
V Saturnusu pripravljajo komu-
•nisti problemsko konferenco s
poudarkotn na skupnih ciljih
vseh tozdov; OO ZK v nekaterih
KS še posebej spremljajo pri-
pravo planov občine in mesta z
vidika ekologije in še bi lahko
našteval...

D. J.


